
Geachte Minister,

Al meer dan 40 jaar ga ik gemotiveerd ter jacht. In al die jaren heb ik mijn best gedaan te doen wat 
van mij als jager werd gevraagd, waaronder  ook schadebestrijding en biotoop verbetering .  Ik heb in 
deze 40 jaar mogen aanschouwen dat door verkeerde voorlichting en vals sentiment, een aantal 
wildsoorten is geschrapt de schadebestrijding op dusdanige ambtelijke wijze is ingepakt dat dit 
nagenoeg onmogelijk is geworden. Ik heb mij hierdoor nooit uit het veld laten slaan en mijn plicht 
tegenover boer en grondeigenaren vervuld.

Met verbazing heb ik nu kennis genomen van het feit dat u de jacht op het Haas en Konijn in deze 
drie provincies wilt verbieden. Ik zie dit als een opmaat voor een algeheel landelijk verbod ingegeven 
door de twee moveringen die ik hierboven heb genoemd. 
Populaties van beide soorten zijn altijd onderhevig aan verschillende factoren. Weersinvloeden, 
ziektes, predatie en biotoop. In het ene veld zullen er nu altijd meer of minder zijn dan in het andere. 
Er is naar mijn weten echter niet een jager die de populatie van beide soorten in zijn veld dusdanig 
decimeert zodat ze in hun voortbestaan worden bedreigd. Hier hebben wij als jager ook een 
wettelijke verplichting in. 

Op zijn minst  is het zeer discutabel hoe en door wie de tellingen zijn verricht. Dit vraagt echt om een 
andere aanpak. 

MVG 


